
Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 9.3.2020 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave  

 

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 9 poslancov z celkového počtu 
9.  
Za overovatelia zápisnice určila poslancov OZ Jána Šimulčíka, Zitu Csemezovú. 

Predsedajúca dala hlasovať za predložený program rokovania.  

Výsledok hlasovania: prítomných 9, za 9, proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Poslanec Šimulčík – návrh na doplnenie rokovania o bod programu:  Podnet na preskúmanie zákonnosti 
postupu územného rozhodnutia obce Šintava, doplniť ako bod 3) a všetko ostatné by sa posunulo. 

V rámci rozpravy k tomuto návrhu vystúpili nasledovní poslanci v poradí: Kavoň, Šimulčík, Jurašiková, 
starostka obce, hlavná kontrolórka obce. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh poslanca Šimulčíka na doplnenie bodu programu.  

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Šimulčík, Tvarožková), za 5 (Hanáková, Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa 3 (Csemezová, 
Kavoň, Miklošík), proti 1 (Matušica) – návrh prijatý 

Do rokovania sa doplnil bod 3) Podnet na preskúmanie zákonnosti postupu územného rozhodnutia obce 
Šintava a všetky ostatné body sa posúvajú. 

   

bod 2) 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrola plnenia uznesenia z posledných dvoch zasadnutí bola zverejnená na webovom sídle obce a tvorí 
prílohu zápisnice. 

V rámci rozpravy poslankyňa Hanáková upozornila na  chybu v zápisnici zo dňa 16.12.2019 uznesenie č. 158, 
medzi 32 a 34 minútou, pri hlasovaní  zdržal sa: 2 Kavoň, Matušica. 

Poslanec Ištok predložil návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave konštatuje, že 

uznesenia č. 43, 47 a 48 z roku 2019 stále neboli splnené v požadovanom rozsahu a poveruje hlavnú 

kontrolórku obce vykonaním kontrol v zmysle uznesení 43, 47 a 48 z roku 2019 a predložením 

výsledkov týchto kontrol na bezprostredne nasledujúcom zasadnutí OZ. 

V rámci diskusie vystúpila hlavná kontrolórka obce JUDr. Štarková, ktorá žiadala o bližšiu špecifikáciu 

uznesenia a poslanci diskutovali v poradí: Ištok, Kavoň, Šimulčík, Ištok, Kavoň, Šimulčík. 

Poslanec Ištok k predloženému návrhu na uznesenie ešte doplnil text: upresnenie pre uznesenie č. 

48/2019, jedná sa o zmluvy s mobilným operátorom/telekomunikáciami. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 188 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave konštatuje, že uznesenia č. 43, 47 a 48 z roku 2019 stále neboli splnené v požadovanom 

rozsahu a poveruje hlavnú kontrolórku obce vykonaním kontrol v zmysle uznesení 43, 47 a 48 z roku 



2019 a predložením výsledkov týchto kontrol na bezprostredne nasledujúcom zasadnutí OZ.  

Upresnenie pre uznesenie č. 48/2019, jedná sa o zmluvy s mobilným operátorom telekomunikácií. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 5  (Hanáková, Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa 4 (Csemezová, 

Kavoň, Miklošík, Matušica), proti 0  – návrh prijatý 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 189 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

vysvetlenie a správa z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Šintava, bude dodaná do 

najbližšieho zastupiteľstva konaného dňa 27.4.2020. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Bod 3) 

Podnet na preskúmanie zákonnosti postupu územného rozhodnutia obce Šintava 

     Poslanec Šimulčík ako predkladateľ návrhu programu oboznámil prítomných, že dvaja poslanci 

Obecného zastupiteľstva požiadali prokuratúru o prešetrenie zákonnosti ohľadne  vybudovania 

parkovísk na majetku obce, parkoviská k bytovke spoločnosti Eldi Group, jedná sa o 10 parkovacích 

miest, tieto nie sú zaznačené v územnom pláne, dokument podpísal bývalý starosta Miroslav Holička. 

Nakladalo sa s majetkom obce nie v súlade so zákonom, lebo o majetku obce rozhoduje obecné 

zastupiteľstvo. Stanovisko krajskej prokuratúry – vzniklo podozrenie zo spáchania trestného činu 

a začína trestné stíhanie ohľadne nakladania s majetkom obce Šintava. 

V rámci rozpravy vystúpili poslanci v nasledovnom poradí: Kavoň, Šimulčík, Matušica, Ištok, Matušica, 

Ištok, Csemesová, Kavoň, Šimulčík, Kavoň, Jurašiková 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za predložené návrhy poslanca Šimulčíka: 

Uznesenie č. 190 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie, že podľa okresnej 

prokuratúry č. Pd219/19/2202-12 Miroslav Holička vydal písomný súhlas na umiestnenie stavby 

parkoviska pre Eldi Group, s.r.o. v rozpore so zákonom 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 5  (Hanáková, Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa 4 (Csemezová, 

Kavoň, Miklošík, Matušica), proti 0  – návrh prijatý 

Uznesenie č. 191 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave konštatuje, že parkoviská na parc. č. 

517/115 v katastrálnom území Šintava, čo patrí do vlastníctva obce, nie sú do dnešného dňa  

vyznačené ani vybudované. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 5  (Hanáková, Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa 4 (Csemezová, 

Kavoň, Miklošík, Matušica), proti 0  – návrh prijatý 

Uznesenie č. 192 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave vyzýva starostku obce, aby až do získania 

relevantných informácií a rozhodnutí  ohľadne parkovísk na parc.č. 517/115 v k.ú. Šintava nerobila 

žiadne právne kroky, ktoré by neboli vo verejnom záujme, ale by poškodzovali obec a jeho majetok 



Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 6 (Hanáková, Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková, Miklošík), zdržal sa 3 

(Csemezová, Kavoň, Matušica), proti 0 – návrh prijatý 

 

Uznesenie č. 193 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave ukladá obecnému úradu, aby bezodkladne 

oboznámila firmu Eldi Group a stavebný úrad, že Miroslav Holička vydal písomný súhlas na 

umiestnenie stavby parkovísk  na parcele č. 517/115 v k.ú. Šintava v rozpore so zákonom 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 5  (Hanáková, Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa 4 (Csemezová, 

Kavoň, Miklošík, Matušica), proti 0  – návrh prijatý 

 

Bod 4 

Konanie vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov voči M. Holičkovi podľa 

ústavného zákona č. 357/2004 

     Predsedajúca udelila slovo predkladateľovi návrhu poslancovi Šimulčíkovi, ktorý prítomných 

oboznámil s Rozhodnutím Obecného zastupiteľstve obce Šintava č. 1/2020 – OZ v zmysle ústavného 

zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov sa bývalému starostovi Miroslavovi Holičkovi udeľuje pokuta za neúplné 

informácie, ktoré uviedol vo svojom oznámení, čím porušil ústavný zákon. Miroslav Holička mal podľa 

zákona č. 357/2004 Z.z.  podať oznámenie, ktoré zákon presne stanovuje, čo tam má byť. Komisia 

zaslala dva listy, na základe toho, že sme nemali jasno vo všetkých náležitostiach začalo konanie obecné 

zastupiteľstvo vo veci a požiadalo Miroslava Holičku aby sa vyjadril k podnetu. Na základe nezrovnalosti 

a nedodania náležitostí malo by obecné zastupiteľstvo konať. Výšku pokuty určuje ústavný zákon, 

v tomto prípade sú to tri mesačné platy. Dnes obecné zastupiteľstvo bude hlasovať o tomto rozhodnutí, 

pokuta je príjmom rozpočtu obce. Rozhodnutie bolo prečítané na zastupiteľstve, zverejnené na 

webovom sídle a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

V rámci rozsiahlej diskusie vystúpili nasledovní poslanci: Kavoň, Šimulčík. 

Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave prehlasuje, že 

na žiadne rokovanie resp. konanie OZ Šintava (ako príslušnému orgánu podľa ústavného zákona 

357/2004) vedené vo veci ochrany verejného záujmu voči p. Miroslavovi Holičkovi nebolo poslancom 

OZ Šintava predložené oznámenie p. Miroslava Holičku podané dňa 26.2.2019 podľa ústavného zákona 

357/2004.  

Pokračovala diskusia poslancov Šimulčík, Kavoň, Jurašiková. 

Po rozprave predsedajúca zahájila hlasovanie za návrh na uznesenie č. 194 v znení: Obecné 

zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje Rozhodnutie č. 1/2020 – OZ zo dňa 9.3.2020 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 5 (Hanáková, Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 4 

(Csemezová, Kavoň, Matušica, Miklošík) -  návrh prijatý 

V ďalšej rozprave vystúpil poslanec Kavoň. 

 

 



Bod 5) 
Správa o uskutočnených aktivitách starostkou obce v obci Šintava v roku 2019 
 
     Písomný materiál k tomuto bodu bol zverejnený na webovom sídle obce a tvorí prílohu zápisnice. 

Predsedajúca oboznámila prítomných so správou, ktorá pozostáva z piatich častí: doprava 

a bezpečnosť, sociálne veci, služby pre občanov, cesty, projekty. Dopĺňa sa do časti služby pre 

občanov:  strecha  na futbalovom štadióne, výmena lavičiek, odstránenie drte. 

V rámci diskusie vystúpili poslanci: Matušica, Šimulčík. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 195 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave berie na vedomie Správu o uskutočnených aktivitách starostkou obce v obci Šintava 

v roku 2019 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Šimulčík, 

Tvarožková),, za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica,  Šimulčík, Tvarožková), 

proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý  

 

Bod 6) 

Finančné náklady na výstavbu Edukačnej kocky 

 

     Predsedajúca udelila slovo predkladateľovi návrhu poslancovi Šimulčíkovi, ktorý prítomných 

informoval s finančnými nákladmi na výstavbu Edukačnej kocky – priame náklady, ako aj získané 

dotácie a financie od sponzorov. Vyúčtovanie výstavby Edukačnej kocky tvorí prílohu tejto zápisnice. 

V rámci rozpravy poslanec Kavoň oboznámil prítomných s vyúčtovaním reprezentačných nákladov na 

Edukačnú kocku – tvorí prílohu zápisnice, požiadal hlavnú kontrolórku obce o kontrolu, či to nie je 

v rozpore s  uznesením č. 46. 

V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Ištok, Šimulčík, Kavoň. 

Po rozprave predsedajúca dala hlasovať za návrh na uznesenie v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

berie na vedomie a) informáciu o finančných nákladoch a získaných finančných prostriedkov na 

výstavbu Edukačnej kocky, b) informáciu o reprezentačných nákladoch v sume 802,85 € pri 

slávnostnom odhaľovaní Edukačnej kocky a poveruje hlavnú kontrolórku či nebolo porušené uznesenie 

č. 46 

Poslanec Šimulčík navrhol, aby sa osobitne hlasovalo po bodoch, taktiež za návrhy poslanca Ištoka a 

Šimulčíka. 

Predsedajúca zahájila postupné hlasovanie za návrhy:  

Uznesenie č. 196 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie na vedomie informáciu 

o finančných nákladoch a získaných finančných prostriedkov na výstavbu Edukačnej kocky 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Uznesenie č. 197 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie b) informáciu 

o reprezentačných nákladoch  v sume 802,85 € pri slávnostnom odhaľovaní Edukačnej kocky 

a poveruje kontrolórku, či nebolo porušené uznesenie č. 46 



Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 6 (Csemezová, Hanáková, Matušica, Miklošík, Kavoň, Tvarožková) , proti 0, 

zdržal sa 3 (Ištok, Jurašiková, Šimulčík) – návrh prijatý 

Poslanec Ištok predložil návrhy na uznesenia v znení: 

Uznesenie č. 198 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie c) náklady vo výške 

452,85 €, z 802,85 € uvedených v bode b), vynaložené na reprezentáciu obce Šintava pri príležitosti 

osláv 30. výročia Nežnej revolúcie, ktorých súčasťou bolo aj odhalenie Edukačnej kocky 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 7 (Csemezová, Hanáková,  Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Miklošík, Tvarožková), 

proti 0, zdržal sa 2 (Matušica, Kavoň) – návrh prijatý 

Uznesenie č. 199 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie d) náklady vo výške 350,- 

€, z 802,85 € uvedených v bode b), na vydanie mimoriadneho čísla Šintavského spravodaja, pri 

príležitosti osláv 30. výročia  Nežnej revolúcie 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 7 (Csemezová, Hanáková,  Ištok, Jurašiková, Šimulčík, Miklošík, Tvarožková), 

proti 0, zdržal sa 2 (Matušica, Kavoň) – návrh prijatý 

Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie v znení: 

Uznesenie č. 200 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie, že za reprezentáciu obce 

je zodpovedná starostka obce a za vydávanie Šintavského spravodaja obecný úrad. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 3, (Ištok, Jurašiková, Šimulčík), proti 0, zdržal sa 6 (Csemezová, Hanáková, 

Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková) – návrh neprijatý 

Poslanec Kavoň požiadal predsedajúcu o  hlasovanie o jeho návrhu na uznesenie k bodu 4), ktoré 

predložil a nehlasovalo sa o ňom. 

Starostka navrhla, že sa k nemu vráti k záveru zasadnutia. 

 

Bod 7) 

Finančná podpora pre OZ Vodný hrad 

 

     Predsedajúca udelila slovo predkladateľke návrhu poslankyne Hanákovej, ktorá informovala 

prítomných, že zámerom zbierky občianskeho združenia je  obnoviť staticky narušený kamenný portál 

hradnej brány Šintavského hradu a vrátiť mu pôvodný výraz. Občania obce sa zaujímajú o históriu 

šintavského hradu, návrh bol prerokovaný aj na komisii kultúry, návrh bol zverejnený na webovom 

sídle obce. 

Predsedajúca dala hlasovať za uznesenia v znení:  

Uznesenie  č. 201 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje a) finančnú podporu pre OZ 

Vodný hrad vo výške 200,- € 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 8 (Csemezová, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 1 (Hanáková) – návrh prijatý 



Uznesenie č. 202 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje b) informovanie verejnosti 

formou SMS rozhlasu o možnosti finančne prispieť na zbierku. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Bod 8) 

Rôzne došlé žiadosti 

 

     Predsedajúca oboznámila prítomných s došlými žiadosťami: 

8-1) Žiadosť Mesta Sereď o poskytnutie finančných prostriedkov na rok 2020 na deti s trvalým pobytom 

v obci a navštevujúce Centrum voľného času pri ZŠ v Seredi.  Návrh poslanca Kavoňa – 20% 

z požadovanej sumy. Predsedajúca zahájila hlasovanie za návrh na uznesenie č. 203 v znení: Obecné 

zastupiteľstvo v Šintave súhlasí a) so žiadosťou Mesta Sereď o poskytnutie finančných prostriedkov 

na rok 2020 na deti s trvalým pobytom v obci Šintava a navštevujúce Centrum voľného času pri ZŠ 

v Seredi v sume 20% z požadovanej čiastky 544,68€. Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, 

Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), za 7(Csemezová, Hanáková, 

Jurašiková, Matušica, Miklošík, Kavoň, Tvarožková), proti 1 (Ištok), zdržal sa 1 (Šimulčík) – návrh prijatý 

Návrh poslanca Šimulčíka – aby sa hlasovalo z akej položky to bude hradené. Predsedajúca zahájila 

hlasovanie za návrh na uznesenie č. 204 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave súhlasí, b) že 

príspevok na centrum voľného času 20% z 544,68€ bude použitých z kapitoly športu. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Kavoň, 

Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

8-2) Žiadosť Ing. Jána Koričanského, Šintava o nájom pozemku. V rámci rozpravy vystúpili poslanci: 

Šimulčík, Kavoň, Jurašiková. Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 205 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave súhlasí s nájmom pozemku parcela registra E, parc.č. 6104, druh pozemku ostatná plocha, 

výmera 540 m2, katastrálne územie Vinohrady nad Váhom žiadateľovi  Jánovi Koričanskému, Šintava 

603 za účelom prístupu -  vjazdu na súkromný pozemok parc.č. 2560/2 k.ú. Vinohrady nad Váhom. 

Doba nájmu 1 rok. Cena nájmu bude stanovená po prepracovaní Zásad hospodárenia s majetkom 

obce Šintava.  

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Kavoň, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 1 (Šimulčík) – návrh prijatý 

8-3) Žiadosť spoločnosti GM Caffe, s.r.o., Šintava 303 o rekonštrukciu terasy v parku a vybudovanie 

prístrešku. V rámci rozpravy vystúpil poslanec Ištok, ktorý žiadal o rozdelenie hlasovania. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 206 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave súhlasí so žiadosťou 

spoločnosti GM CAFFE, s.r.o. Šintava 303, IČO 50904663 o rekonštrukciu terasy v parku  hradenú na 

vlastné náklady. 



Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Kavoň, 

Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 207 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave súhlasí so žiadosťou 

spoločnosti GM CAFFE, s.r.o. Šintava 303, IČO 50904663 o vybudovanie prístrešku o veľkosti 5x3 m. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 6 (Csemezová, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Kavoň, Tvarožková), proti 1 

(Ištok), zdržal sa 2 (Šimulčík, Hanáková) – návrh prijatý 

8-4) Žiadosť Dušana Šuláka, Sereď o majetkoprávne vysporiadanie pozemku. Hlasovanie za návrh na 

uznesenie č. 208 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie žiadosť Dušana Šuláka, 

bytom Sereď, Novomestská 43/42, Sereď o majetkoprávne vysporiadanie pozemku – parcela 

registra E, parc.č. 330, druh pozemku záhrada, vedená na LV 795, katastrálne územie Šintava. Po 

prepracovaní Zásad hospodárenia s majetkom obce Šintava bude Vaša žiadosť znovu prerokovaná. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Kavoň, 

Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

8-5) Žiadosť Ing. Petra a Kataríny Šulákových, bytom Bratislava o odkúpenie ornej pôdy.  Hlasovanie za 

návrh na uznesenie č. 209 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie žiadosť  Petra 

a Kataríny Šulákových, bytom Bratislava, Romanova 46 o odkúpenie časti podielov na pozemkoch vo 

vlastníctve obce zapísaných na LV č. 15, parc.č. 3825/1, 3825/2, 3825/3, druh pozemku orná pôda vo 

výmere spoluvlastníckeho podielu 429,67 m2. Po prepracovaní Zásad hospodárenia s majetkom 

obce Šintava bude Vaša žiadosť znovu prerokovaná. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Kavoň, 

Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Bod 9) 

Žiadosť o vzdanie sa členstva v komisiách (Ing. Michal Lipovský, Ing. Mário Macho) 

     Predsedajúca oboznámila prítomných so žiadosťou Ing. Michala Lipovského o vzdanie sa členstva 

v komisii športu ku dňu 1.2.2020.  

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 210 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

žiadosť Ing. Michala Lipovského, Šintava 255 o vzdanie sa členstva v komisii športu ku dňu 1.2.2020 

s tým, že obec vyzve veslársky klub o delegovanie za člena komisie športu. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Kavoň, 

Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

     Ďalej predsedajúca informovala o ústnej žiadosti Ing. Mária Macha o vzdanie sa funkcie člena 

komisie výstavby.  

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 211 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

ústnu žiadosť Ing. Mária Macha o vzdanie sa členstva v komisii životného prostredia, výstavby 

a poľnohospodárstva. 



Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík, Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Matušica, Miklošík, Kavoň, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa 1 (Jurašiková) – návrh prijatý 

 

Bod 10) 

Informácie starostky 

 

     Predsedajúca informovala prítomných o záležitostiach, ktoré sa je podarilo vybaviť za posledné 

obdobie: 

- havária na  prečerpávačke sa úspešne zvládla,  

- pripravili a odovzdali sa 4 projekty na VUC,  

- odovzdaný projekt Zelené obce, 

- urgencia SSC, Korytár,  

- štiepkovanie zeleného odpadu na zbernom mieste,  

- oprava strechy na veslárskej lodenici, 

- oslovená bola firma na orezávanie stromov, 

- oslovená firma na kamery,  

- projekt novej kanalizácie, lebo kanalizácia je v havarijnom stave. 

V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: 

- poslankyňa Tvarožková – doriešenie vstupu k prečerpačke z boku od hrádze,  

- poslankyňa Jurašiková – pripomienka ohľadne kamiónov, ktoré  si skracujú cestu po starej 

Nitrianskej ulici, treba osadiť značku zákaz vjazdu kamiónov, 

 

- Poslanec Kavoň požiadal o hlasovanie k jeho návrhu, ktorý predložil v bode 4). Návrh na 

uznesenie č. 212 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave konštatuje, že na žiadne rokovanie 

resp. konanie OZ Šintava vedené vo veci ochrany verejného záujmu voči p. Miroslavovi 

Holičkovi nebolo poslancom OZ Šintava predložené oznámenie p. Miroslava Holičku podané 

dňa 26.2.2019 podľa ústavného zákona 357/2004.  

V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Šimulčík, Kavoň, Hanáková, Kavoň, Šimulčík. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), za 4 (Csemezová, Kavoň, Matušica, Miklošík), proti 0, zdržal sa 

5 (Hanáková, Ištok, Jurašiková,  Šimulčík, Tvarožková) – návrh neprijatý 

 

- Poslanec Šimulčík tiež  k bodu č. 4)  predložil návrh na uznesenie č. 213 v znení: Obecné 

zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje, aby obecný úrad zabezpečil bezodkladné doručenie 

rozhodnutia Obecného zastupiteľstva Obce Šintava č. 1/2020-OZ pánovi Miroslavovi 

Holičkovi. 

- Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), za 8 (Csemezová, Kavoň, Hanáková, Ištok, Miklošík, Jurašiková, 

Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa 1 (Matušica), proti 0 – návrh prijatý 

 

 

 

 

 



Bod 11)  

Interpelácia poslancov 

 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Poslanec Kavoň – žiadal vysvetlenie, ako boli vyrátané odmeny poslancom a členom, záležitosť 

skončila na prokuratúre, starostka - odmeny boli vyplatené oprávnene, 

- ďalej sa informoval,  z čoho bola vypočítaná odmena poslanca Šimulčíka, odmena ktorej sa 

poslanec vzdal nebola rozpočtovaná, ďalej žiada riaditeľku školy do 30 dní predložiť čerpanie 

rozpočtu školy  jednotlivo po kvartáloch,  

- na interpelačné dotazy poslanca Kavoňa  odpovedal poslanec Šimulčík, - čerpanie rozpočtu 

školy nie je možné predložiť v tomto období, 

- Poslanec Šimulčík -  žiada do 30 dní záverečný účet obce,  

- Poslanec Kavoň požiadal starostku o vysvetlenie, čo sa deje so „schodkami“ v obci, ďalej sa 

informoval na prechod na Nitrianskej, aby sa chodník znížil, ďalej informácia ohľadne optiky - 

technické informácie, akým spôsobom sa domy budú napájať, či sa bude dať urobiť odbočka 

z existujúcej siete, 

- Odpovedal poslanec Šimulčík, doporučuje naskenovať plány optiky a dať na webovú stránku 

obce, kde každý sa pozrie či mu to ide k domu, ostatní pôjdu vzduchom. Bolo by vhodné cez 

SMS systém informovať občanov, ktorú ulicu budú kopať, zaznačujú sa všetky siete, možno by 

pre občanov bolo veľmi vhodné nafotiť si všetky siete v obci,  

- Poslanec Kavoň – ohľadne ústavného zákona či si nejaký občan požiadal informácie ohľadne 

majetkového priznania. 

Všetky interpelačné dotazy boli zodpovedané buď starostkou obce, alebo poslancami. 

 

Bod 12) 

Diskusia 

 

     V rámci diskusie vystúpili občania: Teodor Vedródy, Miloš Majko. 

Občan Majko žiada Obec Šintava v zmysle zákona č. 211/2000 Z.z. o sprístupnenie nasledovných 

informácií: 

- Kto konkrétne navrhol vyhotovenie edukačnej kocky pri príležitosti 30. výročia nežnej 

revolúcie a aký účel má plniť, 

- Kto konkrétne meno priezvisko a funkcia pozýval účastníkov na odhalenie tejto kocky, 

sprístupniť list a počet osôb s menoslovom, 

- Kto za obec Šintava vrátane poslancov OZ konkrétne a menovite sa občerstvenia zúčastnil, t.j. 

zamestnancov obce, vrátane poslancov a ostatných ľudí, 

- Kto konkrétne  objednal ozvučenie akcie, žiadam sprístupniť objednávku, 

- Akú konkrétnu činnosť okrem príhovoru účastníkom starostka vo veci realizácie edukačnej 

kocky vykonala, žiadam presne vymenovať činnosti a zásluhy starostky,  

- Kto je zodpovedný za reprezentáciu obce, 

- Kto konkrétne je zodpovedný za vydávanie šintavského spravodaja, 

- Žiadam o menovitý zoznam poslancov, kto konkrétne prispel na realizáciu tohto významného 

pamätníka asi najvýznamnejšej v novodobej histórii. 

 

- Sprístupniť informácie žiada v zákonne stanovenej lehote na emailovú adresu: 

majko@majko.sk, Miloš Majko, Sereď, Trnavská 53 

mailto:majko@majko.sk


Poslanec Kavoň – vzdáva sa a nežiada žiadne informácie ohľadne edukačnej kocky, 

Poslanec Šimulčík – takisto sťahuje a nežiada záverečný účet obce.  

 

Bod 13) 

Záver 

     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

       Bc. Stanislava Režnáková, starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


